
SYVE:n hallitulksen kokous 
Aika ja paikka  27.8.2004 klo 15.00 – 18.30 Lempäälä/Sääksjärven koulu 
Läsnä: Kimmo Tanttu , Ilkka Kalo , Seppo Siitonen , Liisa Metsäkylä ja Pekka Ojanen 
Mukana lisäksi Jaana  Kalliokoski  , Satu Eerola 
 
 

1 §  Kokouksen avaus 
PJ avasi kokouksen ja totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 
2 §  Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 
  Hyväksyttiin edellisen , 10.5.2004,  pidetyn kokouksen pöytäkirja muutoksitta. 
 
3 § Talous ja jäsenet 
Yhdistyksen tilillä rahaa n 42 euroa, ja  velkaa on noin 200�. 
Uusia jäseniä on tullut viime kokouksen jälkeen 4 uutta jäsentä. 
 
 
4 § Neuvottelu OAJ:n kanssa 
Pj kertoi neuvottelujen kulusta.  
Meidän esityksemme on edennyt järjestömme VES -tavoitteisiin.  
Asiasta keskusteltiin. 
 
5 §  Lempäälän seminaari 
Seppo Siitonen kertoi ilmoittautuneiden määrän- mukana 531 tällä hetkellä. 
Laskettu tuotto noin 22000� joka ylittää budjetin, joten ei ole hätää siitä, että seminaari 
aiheuttaisi taloudellisia ongelmia. Ollaan hyvin budjetissa. Osallistujien kasvanut määrä nostaa 
kuluja, mutta tuottaa samalla osallistumismaksuja.  
Edetään edelleen suunnitellun budjetin puitteissa. 
keskusteltiin tarkemmin seminaarin käytännön järjesteluyistä. esille nousuvat seuraavat asiat: 
 
a)Materiaalipaketti: 
- ohjelma 
- Vantaan seminaarin mainos 
- Tampereen iltatapahtuman tietoja 
- Lempäälän kunnan mainoksia 
- palautteen kerääminen pitää olla reaaliaikaista, pj ja Seppo S päättävät lopullisesta 

muodosta. ja keräämistavasta. 
- jos luennoitsijat lähettävät materiaalin , se laitetaan kotisivullemme mistä sen voi kopioida. 
- mainospaketissa mainitaan kotisivu, mistä materiaali voidaan hakea. 
- otetaan oma nettisivu ( osoite www.syve.fi) . Puheenjohtaja neuvottelee edullisen 

sopimuksen. 
 

b) TEIJA KOSKISEN, LEMPOTEK,  TERVEISET 
 

- osallistujien määrä 
- OPH:n kutsujat 
- osallistujien määrä 
- nimikortit 
- ohjelmat 

 



- tiedotusvälineet 
• lehdistötilaisuus , mukana Seppo Siitonen ja Kimmo Tanttu 
• info kaikille mahdollisille tiedotusvälineille, pj ja sihteeri laativat tiedotteen 

jonka sisältönä on, että tarve on kentältä lähtenyt, kohdistuu suuriin massoihin, on 
hinnaltaan edullinen ja erittäin laadukas. 
   - sovitaan kuka hoitaa yhteyden mihinkin tiedostusvälineeseen. 

•   - HS , Ilkka Kalo  hoitaa 
•   - Aamulehti , Lempäälän väki 
•    - Opettaja-lehti, sihteeri hoitaa 
•   -  Lempäälä hoitaa TV 2, Tampere TV 

. -       Info seminaarista SURE:n verkkolehteen- Seppo hoitaa 
 
   Lempäälän väelle jäi edelleen organisoitavaksi seuraavia asioita: 
 

- infomateriaalit 
- ensiapuryhmät 
- turvallisuussuunnitelma 
- pelastussuunnitelma 
- kuljetukset kysellään ilmoittautumisten yhteydessä, bussi ei hae illalla. 
 
 
Seppo Siitonen  kertoi liikuntahallin äänentoiston uudistuksesta, joka vastaa seminaarin tarvetta 
kunnan hankintana – järjestelmä jää koululle. 
 
Kutsuvieraat 
OPH:sta  Merimaa, Apajalahti, Lindström, Lindroos 
Lempäälästä  kunnan johtoryhmä ja luottamusmiehiä 
Tampereen kaupungin kutsuvieraat? 
Matti Kangasoja Länsi-Suomen lääninhallituksesta. 
KL ja OAJ:n edustajat, KT:n edustaja 
Satu Eerola, Kirsi Pyhältö ja Tiina Soini. 
OKL:ien johtajat 
Vantaalta Aulis Pitkälä sekä peruskoulujen johtaja (Mailis Fogelberg) 
Rovaniemeltä sivistystoimenjohtaja  Risto Kuoksa. 
Kutsuvierastekstin laadinta hoidetaan Mikkelin toimesta ja se toimitetaan Lempotekiin. 
(ilmoittautuminen syyskuun puoliväliin). Vastaanottajina toimivat Outi Hurskainen, Ilkka Kalo,  
Pekka Ojanen ja tiedotuksesta vastaavat Seppo Siitonen ja Kimmo Tanttu 
 
Pääjohtajan esiintyminen epävarmaa,  mutta jos mahdollista voidaan tilaisuus yrittää varata. 
Nimettiin puhujat lauantain puheenvuoroon. Aika noin 5-10min.Vetäjänä  Satu Eerola. 
Keskustelu jokaisen puheenvuoron jälkeen. 
 
Työpistetyöskentely lauantaina: 
 
-    seminaaripaketissa varataan jokaiselle oma paikka ja ryhmä. 
- sama porukka , samoissa tiloissa kuin perjantain 
- yksi provosoiva teema/paja 
- ryhmä valitsee keskuudestaan puheenjohtajan. 
- puheenjohtaja joka ylläpitää keskustelua, 
- ryhmä tekee koonnan , joka toimitetaan nettiin. 



- jokaiselle ryhmälle 3 kysymystä, jonka Lempäälän väki laatii 
- kysymykset liittyvät enemmän  opettajuuteen 
 
Liisa Metsäkylä kertoi yhteistoiminnallisen toiminnan suunnitelmat 
 
 
Vuosikokous lauantaina klo 12.30  alkaen 

 
 

Kokous keskeytettiin ja jatketaan lauantaiaamuna 
 
Jatkokokous la 28.8.2004 klo 10.00 –12.00 

     Läsnäolijat: Kimmo Tanttu , Ilkka Kalo , Seppo Siitonen , Liisa Metsäkylä ja Pekka Ojanen 
 
 
Seminaarin käytännön järjestelyt jatkuvat 
Sovittiin työpajojen toimintamallit. 
 
6 § Vuosikokouksen valmistelu 
 
Toimintasuunnitelmaan laitetaan mm. seuraavat asiat. 
 
Yhdistys järjestää oman seminaarin Vantaalla 30.9. – 1.10.2005  , paikka edelleen mietittävänä. 
Educa-messut 
Hallituksen kokoukset 
Yhteyden luominen opetusministeriöön ja opettajankoulutukseen 
Imatran peruskoulun vuosikymmenet seminaariin osallistuminen 
OPH:n hankkeen verkostoyhteistyö 
Koulutuksen ja asiantuntijapalveluiden  tuottaminen kunnille , koululle yms.yhteistyötahoille. 
Pidetään keskustelua yllä edunvalvontajärjestöjen kanssa 
 
Hallitus käsittelee puhtaaksikirjoitetun suunnitelman  ennen syyskokousta. 
 
Talousarvio laaditaan sen perusteella, että tuloina jäsen- ja kannatusmaksut , seminaarit . 
Kuluina kokoukset yhteydenpito eri toimijoihin, seminaarit. 
Pohjana Lempäälän seminaarin budjetti noin 22000� , mistä arvioitu tuotto yhdistykselle 
noin 5000�. 
Jäsenmäärän odotetaan kasvavan noin 15-20% /vuosi 
Hallitus esittää, että jäsenmaksut ja kannatusmaksut pidetään entisellään. 
 
 
7 §  Hallituksen seuraava kokous 
 
Seuraava kokous to 30.9. klo 19.00 Sääksjärven koululla. 
 
 



 
8  §   EDUCA-messut 
 
Messut järjestää nykyisin OAJ. 
Vastaavina toimijoina yhdistyksemme osalta ovat Osmo Korhonen ja Kimmo Tanttu. 
Oma ständi on ostettava koska entiset sopimukset eivät pidä Ständin hinta on 550�. 
Ständi on niin kallis, että yhdistys ei ota omaa, vaan jaamme monisteita kokouksen yhteydessä. 
 
Ohjelmaan varatta meille 2 kpl 45 min luentoja aiheesta yhtenäinen perusopetus. 
Puhujina voisi olla Satu Eerola tai Janne Pietarinen aiheena tutkimustuloksia yhtenäisestä 
peruskoulusta ja toisena luennoitsijaparina Esa Pasma/Pekka Ojanen aiheena yhtenäiskoulun 
arkea. Yritetään saada puheenvuorot lauantaille. 
 
Puheenjohtaja kysyy ensin Satua. Puheenjohtaja sopii ohjelmasta. 
Sääntömääräinen kevätvuosikokous pidetään EDUC:ssa 
Yhteinen ilta verkoston jäsenille, yritetään löytää tilaisuuteen yhteistyökumppani 
 
 

9  §  VANTAAN SEMINAARI 
  
Tavoitteena kohtuulliset kustannukset. 
Pohdittiin, voisiko seminaari toimia toisena päivänä Vantaan yhtenäiskouluissa ja mikä olisi 
sopiva paikka ensimmäisen päivän luennoille. Esillä olivat Heureka ja Tikkurilan lukio. 
Hallitus käsittelee Vantaan seminaarin suunnitelmia laivaseminaarissa joka pidetään 
20.- 21.11.2004 Helsinki-Tallinna akselilla. Sihteeri hoitaa asiaa. 
 
 

10 §  JÄSENTIEDOTE 
 

Jäsentiedotteeseen laitetaan mukaan seuraavat asiat: 
Vuosikokouskutsu 
Hallituksen kokous 
Lempäälän seminaari 
Muistutus jäsenmaksusta 
Pieni brieffi EDUCA:sta ja Vantaan/Imatran tapahtmista. 
 
 
c) § Kokouksen päättäminen 
Pj päätti kokouksen  klo 12.00 
 
 
Pöytäkirjan vakuudeksi  
 
 
 
_____________________________     ________________________________ 
Kimmo Tanttu, pj                                    Pekka Ojanen , sihteeri 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 

        
 
  
 
 
 


